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INTERPELACJA 

w sprawie naprawy oświetlenia oraz chodników w ciągu ulicy Koksowej. 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o naprawę oświetlenia oraz chodników  

w ciągu ulicy Koksowej na odcinku od Aleja Pokoju do ul. Handtkego. 

Ulica Koksowa na wymienionym odcinku jest w najgorszym stanie 

technicznym, w dodatku bez sprawnie działającego oświetlenia. Zmusza to 

pracowników okolicznych firm do poruszania się po ciemku bezpośrednio po 

jezdni ze względu na brak dostępnych do użytku chodników.  

Taka sytuacja zagraża bezpieczeństwu pieszych, zwłaszcza ze względu na 

ruch pojazdów ciężarowych. 

Droga jest własnością gminy (wg. informacji z geoportalu) i prosiłbym  

o jej pilną naprawę tj. w szczególności przywrócenie oświetlenia jak  

i możliwości korzystania z chodników.  

Proszę o skuteczne rozwiązanie problemu, nawet jeśli droga nie jest  

w zarządzie MZD. 

Dodam, że przy ul. Koksowej mieści się m.in. Urząd Celny  

w Częstochowie i dojazd na opisywanym odcinku nie jest najlepszą wizytówką 

miasta. 

W załączeniu przesyłam zdjęcie fragmentu ulicy Koksowej.  

 

 

Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 


